
 
 
 
Bolmsö 2020-10-07 
 
Till 
Havs- och vattenmyndigheten 
havochvatten@havochvatten 
 
 
 

Fråga angående remiss 02595 – 2020. 
 

 
Vi har tidigare adresserat remissvar till Havs- och vattenmyndigheten, men har följande följdfråga: 
 
I remissen på sidan 4, näst sista stycket finns noterat: 
 
Anledningen att inte odlade laxsmolt satts ut i Gullspångsälven är att den naturliga produktionen är mycket 
liten och att det är hög risk att utsättning av odlade laxsmolt kan påverka naturligt lekande gullspångslax 
negativt. 
 
Enligt erhållna uppgifter från annan källa utsattes trots detta 27.000 laxsmolt i Gullspångsälven under åren 
2004 – 2008. Både fenklippta och icke fenklippta.  
Detta talar för att adresseringen i remissen inte är korrekt, men samtidigt kan givetvis uppgifterna om de 
påstådda utsättningarna vara fel. 
Notabelt är dock att provfisken i Gullspångsforsen, där påstådda utplanteringen gjordes, därefter påvisat att 
30% av fisken är hybrider, medan lilla och stora Åråsforsarna utan utplantering helt saknade hybrider, vilket 
kan antyda att påstådda utsättningar verkligen har verkställts. 
 
Vi är tacksamma för svar på huruvida uppgifterna i remissen är korrekta, eller om de ovan beskrivna 
utsättningarna faktiskt genomförts? 
 
I remisser användes påståenden, med all rätt, för att förfäkta förslag till åtgärder. Om däremot utsättningarna 
skett som påstås, torde stora delar av bevekelsegrunderna för detta remissförslag att falla. 
 
Därav frågan. 
 
 
Med vänlig hälsning 
Insjöfiskarena   
 
Mats Eriksson    
Förbundsordförande      

 
e.u. 
Mats Ingemarsson 
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